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Protokoll Alpina Rådet 2011-10-20  
 
Tom Pietilä   Niklas Carlsson  
Lars Melin   Tommy Båtelson  
Ulf Lidberg   Karin Sundberg  
Jan Klein  
Lasse Kjällberg  
Martin Söderberg  
Ulf Olofsson 
 
Information om aktuella frågor 

Niklas Carlsson är imponerad av uppslutningen från deltagarna på Alpina Rådets möten 

 

Niklas informerade om landslagens träningsverksamhet som fungerat bra hela hösten. Nya tränare, 

framförallt på damsidan, har fungerat bra trots oro innan säsongstart. Ekonomiskt är det under kontroll 

trots hög valutakurs på CHF. 

 

Skidutrustning och förändringar till 2012-2013. Åkarna med bl a Anja har engagerat sig i frågan. FIS har 

beslutat att åkarna ska ha en representant i Alpine Executive Board. Åkare ska även ha representant på 

lagledarmöte och kontakt med jury men inte vara med på juryinspektion.  

 

Alpina organisationen i Sverige 

Maria Andrén på Marknad har sagt upp sig och börjar nytt arbete på Skistar. Arbetet att rekrytera ny 

Marknads-/Försäljningschef har startat. Viktigt att samarbetet Marknad och Landslag fungerar bra 

eftersom de är beroende av varandra. Gunnar Neuriesser är tf Marknadschef tills vidare.  

 

Förbundsdirektör är inte Alpin chef efter 2011-12-31. Ev ny organisation diskuteras av SSF styrelse. 

Framtida bedömd arbetsfördelning; för förbundsdirektören; 80% alpin/längd inkl. VM kandidatur Åre., 

10% VM Falun, 10% övriga grenar. 

 

SSF Strategiarbete 

SSF Strategi arbete har förändrats sedan arbetet startade. Antal områden har minskats och tidsmålet 

för arbetet är 2013-2016. Arbetet ska vara klart hösten 2012. 

SSF strategi ska vara målbild och hjälpa Skidsverige att göra prioriteringar. 

Skidtinget 21-22/10 i Sollentuna kommer att arbeta med strategin. Målet är att distrikten ska bli mer 

involverade och motiverade till strategiarbetet. 

 

Områden i Strategiarbetet 

- Barn/Ungdom 

- Utbildning 

- Livsstil och Hälsa 

- Elit 

- Tillgänglighet 

- Förening 
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Översyn tävlingssystem Barn & Ungdom 

Målsättningar för hela tävlingssystemet.  

- Arbetets fokus läggs  på möjligheterna till förändringsarbete 

- Lätt att förstå och lätt att tillämpa både för åkare och arrangörer 

- Flexibelt för att passa olika förutsättningar i olika delar av landet 

Förankra arbetet i klubbar och distrikt genom representanterna i Barn- och Ungdomsgruppen. 

Möte 27/10; Mål för tävlingsverksamheten och Vad och Varför skall diskuteras och tas fram. 

Möte 22/11: Mer ”Hur”-frågor med ett färdigt förslag att lämna till Alpina Rådet för beslut. 

 

Verksamhetsutveckling alpint nationellt 

Stefan Zell har anställts 30 % under 4 månader för att stödja nationell chef med arbetet. 

Bakgrundsunderlag - nuläge 

- Styrande dokument 

- Personal enkät 

- Arbetsdokumentation, strategiarbete 

Utifrån en identifiering av nuläge skall förbättringsområden definieras. Fokus på VAD och VARFÖR 

- Helhet, strävar mot större helhetsperspektiv och mervärden (vad ger mervärden i organisation 

för åkare, ledare, tränare m fl.) 

- Trygghet, ger inre motivation och förhoppningsvis ett livslångt intresse för skidåkning 

- Tydlighet, ger öppenhet och ökad kreativitet 

- Synergieffekter, tillvarata kompetenser inom och utanför den alpina världen. Ger ökad 

kunskap och nyfikenhet 

- Utvärdering, sker kontinuerligt för att fortsätta utvecklingsarbetet 

Viktigt att SSF alpint lever upp till förändringsarbetets resultat  och är goda förebilder för att det skall 

implementeras i distrikt, klubbar och övriga berörda organisationer. Viktigt att tränare/landslag är med 

på verksamhetsutveckling 

Beslut; Sportchef bör ingå i Alpina Rådet. Första mötet i Levi 11-13/11 

Distrikten är formella organisationer och Regionerna är praktiska och informella. 

Viktigt att SSF har bra kontakt med Alpina Kommittéer i distrikten. 

 

Alpin skolningsverksamhet  

Lars Melin Ansvarig för alpin skolningsverksamhet 2011-2012 

Fysiskt möte med alla regiontränare i november för att skapa samstämmighet och även efter säsong för 

utvärdering. Lägrens inriktning blir storslalom och grundposition. 

Skolningsverksamhet kommer att bli ett stöd för gymnasieuttagning eftersom åldersklasserna förändras 

Verksamheten genomsyras av 3R 

- Rätt tid, Rätt utrustning, Rätt inställning 

Två skolningsläger,  

- Läger ett; deltagarna kvoteras från regionerna totalt 80 åkare 

- Läger två; deltagarna tas ut på resultat på tävlingar och skolningsläger 1. Det är inte krav att 

vara uttagen på läger 1 för att komma med på läger 2 

Tre internationella tävlingar 

- Kitzbühel (ersätter Tjeckien), Slovenien och Trofeo Topolino 

Vilka ungdomar nomineras till vilka tävlingar?  

Beslut; Lars Melin har mandat att bestämma vilka ungdomar som åker vart. 

Ingemartrofén 

- De som åker utomlands skall åka Ingemartrofén. Ska det ändras till bör? Niklas synpunkt till 

ändring i dokument om Alpin skolningsverksamhet 2011-2012. 
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Ungdoms OS 

SOK är ansvarig med Lars Melin och Emil Englund som utsedda ledare 

Sveriges kvot är en tjej och en kille. Kvoten är baserad på resultat från JVM 2011. Longlist publicerad, 

endast 95-or. Namnen kan komma att ändras utifrån resultat på observationstävlingarna . 

Observationstävlingar; 

- Kåbdalis 2xSL, Tärnaby 2xGS, Gällivare 2xGS 

 

Information RIG skidgymnasium 

Gällivare; positivt möte med skolan och föräldrar. Tränarfrågan är enligt uppgift snart löst. 

Malung; förhållandena i vallaboden, dålig ventilation, är anmält till Arbetsmiljöverket.  SSF accepterar 

inte dålig arbetsmiljö och det är skolans/kommunens ansvar att åtgärda problemen 

Vallabodarnas ventilation kan bli ett problem på sikt vilket måste bevakas. 

 

Nationella Cupen 

Förslag att Nationella Cupen läggs ner för att istället stötta ENL tävlingar och regionala Cupalternativ.  

Argument för att lägga ner Nationella Cupen är att intresset för Cupen är svagt och att vi tror att vi kan 

öka intresset för ENL mer om SSF stöttar lokala cuper och tävlingar 

Beslut; Alpina rådet ställer sig bakom förslaget och förutsatt stöd från Jun/Sen-gruppen 

beslutas att Nationella Cupen läggs ned. 

  

Underlätta för blivande idrottsstjärnor 

Undersöka möjligheten att stötta alpina satsningar efter gymnasietiden diskuterades. 

Förutsättningarna för att aktiva ska fortsätta längre upp i åldrarna skapas i de yngre åldrarna 

Viktigt med statistik för att öka kunskap om när och varför de aktiva slutar. 

”Blå-gula vägen” är ett bra exempel på dokumentation om riktlinjer på längdsidan. Johan Hyllienmark 

kommer att ta fram ett utkast till ett liknande alpint alternativ i sin tränarcertifiering. 

Viktigt att landslagstränarna involveras i det arbetet för att skapa samstämmighet 

  

                Alpin Chef 

Olika förslag till ersättare/organisation när Niklas Carlsson from 2012-01-01 inte längre är Alpin chef 

diskuterades. Inga formella beslut är fattade i frågan. 

 

Nästa möte 

- Levi 11-13/11 2012 


